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مصطفی زمانی:
فیلمنامه »عطرآلود« خوب بود

مصطفی زمانی در سومین روز جشنواره فیلم فجر به عنوان 
نخستین بازیگر مطرحی که در سینمای رسانه حاضر شد به 
پردیس ملت آمد و درباره فیلم »عطرآلود« و نقشی که در 
آن بازی کرده است، گفت: نقش خیلی سختی بود، چون 
نمی  شود با مرگ مواجه بشوی و از آن پس زندگی ات مثل 
قبل باشد. نمی  دانم چقدر توانسته  ام آن را دربیاورم ولی 
هنوز هم جرأت نکردم فیلم را تماشا کنم. شامگاه جمعه 
۱۴ بهمن ماه، فیلم سینمایی »عطرآلود« به کارگردانی 
هادی مقدم دوست برای اهالی رسانه نمایش داده شد که 
نشست مطبوعاتی آن با حضور بازیگر نقش اصلی یعنی 
مصطفی زمانی برگزار شد. »زمانی« پس از تشکر محمدرضا 
مقدسیان؛ مجری نشست بابت حرفه  ای بودن و حضورش 
در این نشست اظهارداشت: ابتدا بابت تمام عزیزانی که 
جان خود را در سه چهار ماه گذشته دست دادند، تسلیت 
می  گویم. این بازیگر درباره دلیل حضورش در این فیلم و 
ایفای نقش فردی که متوجه بیماری سرطان خود و مرگ 
زودهنگام شده، بیان کرد: فیلمنامه  هایی که ما می  خوانیم 
بسیاری از آنها دور از واقعیت شده و آن را در زندگی پیدا 
نمی  کنیم در این راستا قوانین در ارشاد باید بازبینی شوند 
به خصوص آنکه دسترسی مردم به فیلم  های جهان زیاد است 
و باورپذیری نقش  هایی که بازی می  کنیم در چنین فضایی 
سخت می  شود، البته در فرهنگ خودمان باورپذیر می  شوند 
و من هم انرژی خود را روی آن گذاشتم. زمانی با اشاره به 
اینکه پیش  تر با هادی مقدم دوست تجربه همکاری نداشته 
اما پس از گفت  وگوهای زیاد قرارداد بازی در فیلم را بست و با 
وجود توقف در پیش تولید به مدت چند ماه، پروژه دیگری را 
قبول نکرد، ادامه اد: فیلمنامه »عطرآلود« خوب بود اما کمتر 
کسی را می  شناسم که در چنین حوزه  ای برای فیلمسازی 
شوق داشته باشد. کار با هادی مقدم دوست یکی از بهترین 
تجربه  های من بود چون او ابتدا فیلم را می  سازد و بعد آن را 
اجرا می  کند. وی بیان داشت: فکر نمی  کنم این نقش در فیلم 
»عطرآلود« خیلی به شخصیت من نزدیک باشد، البته این 
را دوستان پشت صحنه باید بگویند اما سعی می  کنم به هر 
شخصیتی نزدیک شوم. درباره این فیلم وقتی با خودم به این 
نتیجه رسیدم که با آقای مقدم دوست می  توان تجربه کرد و از 
او یاد گرفت، کار را جدی شروع کردم و گاهی به جایی رسیده 
بودم که ۱۰ شب به او زنگ می زدم و می  گفتم این آدم )نقش 
علی(مرا دیوانه می  کند. این بازیگر اظهارداشت: این کار از 
معدود اتفاقاتی بود که می  شد با کارگردان صحبت کرده و 
نتیجه را روی کاغذ در فیلم دید، اینکه بگوییم اینها اتفاقات 
ساده روزمره هستند به این دلیل است که زندگی واقعا همین 
است، شبکه  های اجتماعی هستند که هیجانات را به وجود 
می  آورند. مصطفی زمانی همچنین اضافه کرد که در مدت دو 
ماه فیلمبرداری به  خاطر سختی نقش با هیچ  کسی ارتباط و 

مراوده  ای نداشت.

تهیه کننده فیلم سینمایی »پرونده باز است« 
لابراتور،  پیگیر  ۲۵ شبانه  کارگردان  گفت: 
صداگذاری و میکس نهایی فیلم بود، همه چیز 
۳۶ ساعت قبل جشنواره کامل شد و فیلم داغ داغ 
به جشنواره رسید. علی قائم مقامی در گفت وگو با 
»ایرنا«، اظهارداشت: تا ۳۶ ساعت قبل از جشنواره 
کیومرث پوراحمد )کارگردان( ۲۵ شبانه روز 
متوالی، پیگیر لابراتور، صداگذاری و میکس نهایی 
بود و فیلم داغ داغ به جشنواره رسید ما تلاش 
خودمان را کردیم باید ببینیم نظر داوران چیست، 
گرفتن جایزه خیلی مهم نیست. قائم مقامی درباره 
استقبال مخاطب از فیلم پرونده باز است، گفت: 
تماشاچی تا پایان فیلم نشسته بود و تا جایی که 
دیدم کسی از سالن خارج نشد. موضوعی بود 
که تاکنون به آن پرداخته نشده اگر هم بوده به 
این شدت پرداختی روی آن صورت نگرفته بود. 
تهیه کننده فیلم درباره زمان فیلم هم  بیان داشت: 
تمام مراحل زیرنظر و تایید آقای پوراحمد بود و 
قرار است مقداری کوتاه شود. زمان فیلم مقداری 
زیاد است و نظر آقای پوراحمد بر این است که ۵، 
۶ دقیقه از فیلم را کم کند. حتما بعد جشنواره 
بهتر خواهد شد. قائم مقامی از همکاری خوب 
قوه قضائیه و سازمان زندان ها برای تولید این 
فیلم گفت و افزود: کل سرمایه فیلم متعلق به 
خودم است و هیچ سازمان دولتی و نیمه دولتی 

سرمایه گذاری نکرده است.
 همکاری خوب قوه قضائیه

تهیه کننده فیلم سینمایی »پرونده باز است« 
گفت:  قوه قضائیه مجوز فیلمبرداری در دادگاه را 
داد و همکاری خوبی کردند اما بودجه ای گرفته 
نشده است. کل سرمایه فیلم متعلق به خودم است 
و هیچ سازمان دولتی و نیمه دولتی سرمایه گذاری 
نکرده است. زمان ارائه فیلم نامه گفتند »باب 

میل ما نیست« و همراه با آقای پوراحمد آن را 
ساختیم. قائم مقامی درباره انتخاب سوژه تصریح 
کرد: قرار بود این فیلم را در سال ۱۳۹۲ کار کنیم، 
اما مجوزهای آن صادر نشد و روی فیلم نامه 
نظر داشتند. سال ۱۴۰۰ قرار شد فیلم را شروع 
کنیم از آنجایی که ممکن بود به جشنواره نرسد 
از تابستان ۱۴۰۱ کار پیش تولید و شهریور ماه 
فیلمبرداری آن شروع شد. قائم مقامی گفت: 
به دنبال اتفاقاتی که رخ داد مجوز ما صادر نشده 
بود که به دادگاه برویم و ادامه اش کار را در زندان 
فیلم برداری کنیم. بنابراین کار تعطیل و بعد از 
دو ماه، حدود ۹ جلسه فیلمبرداری شد. البته 
مرکز رسانه قوه قضائیه نظراتی داشت و روی 
چهار موردنظر دادند که بعد از گفت وگو واصلاح، 
بالاخره مجوز صادر شد. تهیه کننده فیلم سینمایی 
»پرونده باز است« درباره بحث دکور زندان هم 
افزود: دکور خیلی هزینه دارد و باید در زندان 
واقعی فیلم برداری می کردیم. در کانون اصلاح 
و تربیت، ندامتگاه بزرگسالان و دادگاه بودیم و 
حدود ۲۶ روز فیلمبرداری داشتیم. البته برای 
لوکیشن های مربوط به رسانه در این فیلم در محل 

دفتر خبرگزاری ایلنا ۵روز فیلمبرداری داشتیم. 
قائم مقامی درباره استقبال از فیلم در سینماهای 
مردمی هم خاطرنشان کرد: استقبال بد نبود، 
مخاطب این فیلم بزرگسال است و آقای پوراحمد 
)کارگردان( در زمان شروع فیلم گفت »دوست 
دارم با دیدن این فیلم حتی یک نفر گذشت کند« 

و نیت مان این بود.
 زمان اکران

وی این را هم درباره نحوه رسیدگی به پرونده ها 
در فیلم براساس فیلم نامه هم یادآوری کرد: قصه 
مربوط به سال ۱۳۹۰ است و در سال ۹۲ پس از 
تحقیقاتی که داشتیم متوجه شدیم که مراحل 
رسیدگی شکل دیگری پیدا کرده است. قائم مقامی 
با تاکید بر اینکه اکران فیلم »پرونده باز است« در 
سال آینده خاطرنشان کرد: من و عوامل فیلم 
موافق حضور فیلم در جشنواره بودیم. درست است 
تهیه کننده مالک و صاحب فیلم است، اما حتی او 
هم در ایام جشنواره نمی تواند بگوید که فیلم باشد 
یا نه. آقای پوراحمد گفت که »تهیه کننده و برخی 
عوامل فیلم تمایل داشت«. به خاطر بچه هایی که 
در فیلم زحمت کشیدند و بازیگران نوجوان که 
خیلی هم بازی کردند به جشنواره آمدیم؛ گروه 
۷۰ نفره بودیم، کار سخت و پرلوکیشن بود و بچه ها 
دوست داشتند فیلم شان در جشنواره دیده شود. 
تهیه کننده فیلم سینمایی »پرونده باز است«، 
ادامه داد: پژمان بازغی قرار بود بیاید، سر یک 
فیلم سینمایی »آفیش« بود خیلی سعی کرد، اما 
نتوانست که به جشنواره بیاید. قائم مقامی درباره 
نیامدن برخی بازیگرها به جشنواره هم خاطرنشان 
کرد: یکی دوست دارد بیاید و یکی دوست ندارد. 
حتی به آقای پوراحمد هم اصرار نکردم و امروز هم 
صحبت کردم گفتم نشست مطبوعاتی است که 
گفت »نمی آید« و من به نظرشان احترام گذاشتم.

علی قائم مقامی، تهیه کننده »پرونده باز است«:

فیلمراسالآیندهاکرانمیکنیم

جلسه  در  مقدم دوست  هادی 
مطبوعاتی جدیدترین فیلمش ابراز 
امیدواری کرد که باردیگر بتواند برای 
.. فیلمنامه بنویسد.  . حمید نعمت ا
سابقه  سال ها  که  مقدم دوست 
همکاری و نوشتن فیلمنامه در کنار 
حمید نعمت ا... را داشته و فیلم های 
»شعله ور«،  همچون  ماندگاری 
»آرایش غلیظ« و »بی پولی« باهم در 
سینما ثبت کرده اند، در پاسخ به اینکه 
آیا در کنار کارگردانی قصد ندارد 
باردیگر با حمید نعمت ا.. همکاری 
کند؟ گفت: آرزوی من این است که 
باردیگر برای حمید نعمت ا... فیلمنامه 
بنویسم. او درباره فیلم »عطرآلود« 
هم بیان کرد که این فیلم برای تجربه 
زمینه  در  سینما  منظر  از  جدید 
مضمون و شکل روایت بوده است. وی 
ادامه داد: نمایش حال درونی آدم ها 
و تغییرات آنها به جز آنکه یک عنصر 
مهم نمایشی است، جذابیت هم دارد 
و این تغییر، مساله آدمهاست. این 
نویسنده و کارگردان درباره نسبت 
فیلمش که برای حال خوب ارجاع 
به گذشته دارد، با حال و احوال امروز 
جامعه گفت: گمان می کنم زندگی 
ترکیبی از بیم و غم  و امید است و هیچ 
زمانی نیست که این ها با هم وجود 
نداشته باشند. زمانی خواهد رسید 
که امروز می شود زندگی گذشته 
و فکر می کنم به جای بازگشت به 
حال  پیداکردن  برای  گذشته 
خوب،بازگشت به معصومیت تعبیر 
بهتری باشد. در این نشست یوسف 
منصوری تهیه کننده اظهارکرد: هادی 
مقدم دوست را بهترین گزینه برای 

کارگردانی می بینند.

بیـــن المـــلل
 

 
خبــــر
کره شمالی:

 اقدام نظامی آمریکا را براساس 
اصل »اتم به اتم« پاسخ می  دهیم

وزارت خارجه کره شمالی هشدار داده که هرگونه اقدام 
نظامی آمریکا را براساس اصل »اتم به اتم« پاسخ خواهد 
داد و منطقه را به یک زرادخانه جنگی بزرگ تبدیل 
می  کند. به گزارش فارس، وزارت خارجه کره شمالی با 
صدور بیانیه  ای شدیدالحن ضمن انتقاد از رزمایش  های 
مشترک کره جنوبی و ایالات متحده هشدار داد که این 
رزمایش  های مشترک، شبه  جزیره کره را در وضعیت »خط 
قرمز شدید« قرار می  دهد و تهدید کرد که در واکنش به 
این اقدامات تحریک  آمیز، منطقه را به »زرادخانه جنگی 
بزرگ و یک منطقه جنگی بحرانی« تبدیل خواهد کرد. 
بنا بر گزارش شبکه الجزیره، کره شمالی تأکید کرد 
که تا زمانیکه آمریکا به سیاست  های خصمانه در قبال 
پیونگ  یانگ ادامه دهد، این کشور به گفت  وگو با واشنگتن 
هیچ  گونه علاقه  ای ندارد و هشدار داد که هرگونه اقدام 
نظامی آمریکا را براساس اصل »اتم به اتم« پاسخ خواهند 
داد. واکنش وزارت خارجه کره شمالی در حالی مطرح شده 
است که ارتش کره جنوبی بامداد پنجشنبه طی بیانیه  ای 
از آغاز رزمایش نظامی مشترک نیروی هوایی این کشور 
با ارتش آمریکا خبر داد. براساس گزارش الجزیره، هشدار 
پیونگ  یانگ درست چند روز پس از آن مطرح شد که 
»لوید آستین« وزیر دفاع ایالات متحده در سفر به سئول 
افزایش استقرار تجهیزات نظامی پیشرفته واشنگتن از 
جمله جنگنده  ها و ناوهای هواپیمابر در شبه  جزیره کره 
را وعده داد. در بیانیه وزارت خارجه کره شمالی تأکید 
کرده است که کره شمالی آمادگی دارد که با استفاده از 
»قدرتمندترین نیروی هسته  ای« با هرگونه چالش نظامی 
کوتاه  مدت یا بلندمدت آمریکا یا کره جنوبی مقابله کند. 
سخنگوی وزارت خارجه کره شمالی در بیانیه  ای اعلام کرد: 
»اوضاع نظامی و سیاسی در شبه  جزیره کره و در منطقه به 
واسطه مانورهای تقابلی نظامی بی  مورد و اقدامات خصمانه 
آمریکا و نیروهای دست نشانده آن به منتها درجه خط 
قرمز رسیده است.« در ادامه، وزارت خارجه کره شمالی 
با هشدار درباره هرگونه اقدام نظامی آمریکا تأکید کرد: 
»جمهوری دموکراتیک خلق کره )کره شمالی(، براساس 
اصل »اتم در برابر اتم و تقابل همه  جانبه در مقابل تقابل 
همه  جانبه« شدیدترین واکنش را به هرگونه تلاش 
نظامی ایالات متحده نشان خواهد داد.« پیونگ یانگ با 
اشاره به این موارد افزود: »اگر ایالات متحده به واردکردن 
دارایی  های راهبردی به شبه جزیره کره و مناطق اطراف آن 
ادامه دهد، کره شمالی فعالیت  های بازدارنده خود را بدون 
شکست بر اساس ماهیت آن  ها آشکارتر خواهد کرد.« 
کره شمالی بر این باور است که رزمایش  های مشترک 
کره جنوبی و ایالات متحده ماهیتی تهاجمی دارد و در عین 
حال سئول و واشنگتن مدعی هستند که چنین مانورهایی 

تنها ماهیت دفاعی دارند. 

ولادیمیر پوتین: 

تاریختکراروروسیهباتهدیدتانکهایآلمانیمواجهشدهاست
کوتــــاه

رئیس جمهور روسیه در سخنرانی به مناسبت سالگرد 
نبرد مشهور استالینگراد جنگ جهانی دوم، وقایع این جنگ 
جهانی را با وقایع اوکراین مقایسه و به خاطر تهدیدشدن 
دوباره کشورش از سوی نازیسم در ظاهری مبدل اظهار 
تاسف کرد. به گزارش فارس، »ولادیمیر پوتین«، در یک 
سخنرانی به مناسبت هشتادمین سالگرد نبرد استالینگراد با 
اشاره به تصمیم اخیر آلمان برای ارسال تانک های »لئوپارد« 
به اوکراین گفت: تاریخ دارد مجددا تکرار می شود و روسیه 
دهه ها پس از پایان جنگ جهانی دوم دوباره مورد تهدید 
تانک های لئوپارد قرار گرفته است. به نوشته خبرگزاری 
»اسپوتنیک«، رئیس جمهور روسیه تاکید کرد: مسکو یک 
باردیگر مجبور است در مقابل نیروهای گروه غرب موضع 
بگیرد و قدرت های خارجی تلاش دارند از پیروان »استپان 
باندرا« - چهره اوکراینی بدنام همدست آلمان نازی در زمان 
جنگ جهانی دوم – برای حمله به روسیه استفاده کنند. 
پوتین بیان کرد: »این باورنکردنی؛ اما صحیح است. ما دوباره 
مورد تهدید تانک های لئوپاردی واقع شده ایم که طرح صلیب 
در جانب آنها کشیده شده است.« رئیس جمهور روسیه 

همچنین به کسانی که به دنبال کشاندن آلمان به جنگی 
جدید با روسیه و امیدوار به دستیابی به شکست روسیه در 
میدان جنگ هستند هشدار داد که ظاهرا نتوانسته اند بفهمند 
که جنگ با روسیه در دوران امروز متفاوت است. پوتین 
افزود: این قدرت ها که در تلاش برای راه انداختن جنگی 
از پیش اعلام نشده علیه روسیه هستند، پاسخی سخت را 

علیه اقداماتشان دریافت خواهند کرد. رئیس جمهور روسیه 
تصریح کرد: »ما به مرزهای آنها تانک اعزام نمی کنیم اما 
ابزارهای پاسخ دادن را داریم. این پاسخ محدود به استفاده 
از سخت افزار زرهی نخواهد بود. همه باید این موضوع را 
بفهمند.« »دیمیتری پسکوف« سخنگوی کرملین هم گفت: 
»همچنان که تسلیحات جدید از سوی گروه غربی ها تحویل 
اوکراین می شوند، روسیه نیز استفاده بزرگتری از پتانسیل و 
توانمندی های چشمگیر خود خواهد کرد.« چند روز پیش، 
دولت آلمان سرانجام بعد از فشارهای فزاینده آمریکا و دیگر 
متحدان غربی برای ارسال تانک های »لئوپارد۲« به اوکراین، 
قصدش را برای ارسال ۱۴ دستگاه از این تانک ها برای کی یف 
اعلام کرد. بعداز این تصمیم دولت آلمان، آمریکا نیز اعلام 
کرد: ۳۱ دستگاه تانک »آبرامز M۱« خود را برای کی یف 
می فرستد. در جریان نبرد مشهور استالینگراد در جنگ 
جهانی دوم ارتش شوروی سابق حدود ۹۱۰۰۰ سرباز آلمانی 
را به اسارت گرفته و جریان جنگ را تغییر داد. در این نبرد که 
به عنوان خونین ترین نبرد جنگ جهانی دوم مطرح است، بالغ 

بر یک میلیون نفر از بین رفتند.

 تاکید روسیه بر تشکیل 
ارز واحد اوراسیایی

تحت  کشورش  که  شرایطی  در  روسیه  نخست وزیر 
شدیدترین تحریم های مالی غرب قرار دارد بر افزایش همکاری 
میان نظام های پرداخت کشورهای عضو اتحادیه اقتصادی 
اوراسیا و راه اندازی ارز واحد اتحادیه تاکید کرد. به گزارش 
ایرنا به نقل از تاس، میخائیل میشوستین اعلام کرد: توسعه 
همکاری بین نظام های پرداخت کشورهای عضو اتحادیه 
اقتصادی اوراسیا می تواند انتقال سرمایه بین اعضا را تسهیل 
کند. وی افزود: ضروری است برای تسهیل انتقال سرمایه 
بین ۵ کشور عضو اتحادیه اقتصادی اوراسیا، همکاری ها بین 
نظام های پرداخت این کشورها افزایش یابد. این مقام روس، 
افزایش همکاری بین نظام های پرداخت کشورهای عضو 
اتحادیه اقتصادی اوراسیا را به نفع شهروندان و کسب وکارها، 
به ویژه کسب وکارهای خرد و متوسط ارزیابی کرد. اعمال 
تحریم های مکرر و نگران کننده آمریکا علیه دولت های دیگر 
از ایران و کره شمالی گرفته تا روسیه، چین و حتی بسیاری از 
کشورهای اروپایی موجب شده است تا اکثر کشورها از جمله 
منطقه اوراسیا بیش از پیش به فکر یکپارچه کردن نظام های 

پرداخت و ایجاد پول واحد شوند. 
 

عزل و نصب برخی از مقامات ترکمنستان
رئیس جمهور ترکمنستان در احکام جداگانه برخی از مقامات 
امنیتی و قضایی این کشور را عزل و نصب کرد. به گزارش فارس، 
»سردار بردی محمداف« رئیس جمهور ترکمنستان در حکمی 
برخی از مقامات ارشد وزارت امنیت ملی و دادستانی کل این 
کشور را عزل و نصب کرد. رئیس جمهور  ترکمنستان در این 
زمینه »قربان مرداآنایف« وزیر امنیت ملی این کشور را از این 
پست عزل و سرهنگ »نظر آتاگرایف« به سرپرستی وزارت 
امنیت ملی منصوب کرد.  سرهنگ آتاگرایف به عنوان وزیر 
جدید امنیت ملی ترکمنستان از ۲۵ اوت ۲۰۲۱ به عنوان 
رئیس اداره مهاجرت دولتی ترکمنستان فعالیت می کرد. 
قربان مرادآنایف نیز در تاریخ ۱۲ فوریه ۲۰۲۰ به عنوان وزیر 
امنیت ملی منصوب شده بود. بردی محمداف در ادامه تغییرات 
مقامات این کشور »گوانجی مراد اوسانپسوف« را از سمت رئیس 
دیوان عالی ترکمنستان برکنار کرد و طی حکمی »بگنچ خواجه 
موقی لوف« را به این سمت منصوب کرد. خواجه موقی لوف  
پیش از این ریاست دادگاه شهر عشق آباد را بر عهده داشت. 
احکام مربوطه توسط رئیس جمهور در جریان نشست خارج از 
محل شورای امنیت دولتی که در مؤسسه مرزی ترکمنستان 
برگزار شد، امضا شد. اوسانپسوف از ۶ ژانویه ۲۰۲۱ به عنوان 
رئیس دادگاه عالی و دیوانعالی ترکمنستان فعالیت می کرد. 
رئیس جمهور ترکمنستان در این دیدار دو معاون دیوانعالی 
کشور به نام های »محمداف« و »سویونوف« را نیز از کار برکنار 
کرد و »خدای نظراف« و »خدای بردیف« را به عنوان معاونان 
جدید دیوانعالی منصوب نمود. خدای نظراف پیش از این 
به عنوان رئیس دادگاه بخشی از شهر عشق آباد را داشت و 
خدای بردیف به عنوان رئیس دادگاه ولایت مرو  خدمت می کرد.

سخنگوی وزارت خارجه چین ضمن رد اتهام  زنی آمریکا 
درباره ارسال بالن جاسوسی به آسمان این کشور، گفت: 
واشنگتن نباید اظهارنظرهای مداخله  جویانه داشته باشد. 
به گزارش فارس، اتهام  زنی وزارت دفاع آمریکا به چین مبنی 
بر ارسال یک بالن جاسوسی به آسمان این کشور، با واکنش 
پکن همراه شد. »مائو نینگ« سخنگوی وزارت خارجه 
چین بیان داشت: »پکن در حال تحقیق درباره آنچه که 
آمریکا به  عنوان یک بالن جاسوسی بر فراز قلمرو خود ادعا 

کرده، است. امیدواریم با آرامش و توجه به منافع دوجانبه 
با موضوع بالون برخورد شود.« به نوشته خبرگزاری 
»اسپوتنیک«، مائو با بیان اینکه چین هیچ قصدی برای 
نقض قلمرو یا حریم هوایی کشور دیگری ندارد، توضیح داد: 
»ما به قوانین بین  المللی احترام گذاشته و هیچ اطلاعاتی 
در مورد نقض حریم هوایی دیگر کشورها در دست نیست.« 
وی اظهارداشت: »ما اتهامات وزیر خارجه آمریکا مبنی بر 
اینکه فقط به عقاید خود احترام می  گذاریم را رد کرده و از 

ایالات متحده می  خواهیم که در امور ما دخالت نکند.« 
این دیپلمات چینی در ادامه ضمن ابراز امیدواری درباره 
احترام گذاشتن همه کشورها به حاکمیت چین بر تایوان، 
تاکید کرد: »]آسمان[ تایوان بخشی از حریم هوایی ماست 
و اظهارنظر در مورد نقض حریم هوایی ما در امور داخلی 
ما تداخل دارد. مائو همچنین درباره ارتباط پکن- مسکو 
نیز تصریح کرد: »روابط ما با روسیه تاریخی و مستحکم 
است و به همکاری با این کشور در زمینه  های مختلف 
ادامه خواهیم داد.« وی پیش از این نیز با بیان اینکه منطقه 
آسیا- اقیانوسیه عرصه رقابت ژئوپلیتیک نیست، ابراز 
امیدواری کرده بود ژاپن و ناتو به اظهارات مغرضانه درباره 

تهدید پکن پایان دهند.

سخنگوی وزارت خارجه چین:

آسمانتایوان،حریمهواییچیناست

معاون شورای امنیت روسیه می گوید که واکنش مسکو به 
حملات احتمالی کی یف به شبه جزیره کریمه یا هر منطقه 
دیگر در »دل« قلمرو روسیه، بسیار سخت و کوبنده خواهد 
بود. به گزارش مهر به نقل از تاس، دیمیتری مدودف، تاکید 
کرد: حملات اوکراین به شبه جزیره کریمه یا هر منطقه 
دیگر در خاک روسیه، با پاسخ سخت و بسیار سهمگین 
مسکو مواجه خواهد شد. مدودف دراین باره بیان داشت: 
پاسخ ما می تواند از هر نوعی باشد و رئیس جمهور روسیه 
این موضوع را کاملا آشکارا بیان کرده است. وی در ادامه 
توضیح داد که روسیه برای خود هیچ محدودیتی قائل نشده 

و بسته به ماهیت تهدیدها، می تواند از همه نوع تسلیحات 
»مطابق با اصول دکترین روسیه از جمله اصول بنیادین 
بازدارندگی هسته ای« استفاده کند. وی افزود: به شما 
اطمینان می دهم که پاسخ ما سریع، سخت و کوبنده خواهد 
بود. براساس دکترین هسته ای روسیه، در صورتی که علیه 
این کشور یا متحدانش از سلاح هسته ای یا سایر تسلیحات 
تخریب جمعی استفاده شود، یا مسکو اطلاعاتی موثق 
درباره آغاز حمله موشکی بالستیک علیه خود یا متحدانش 
دریافت کند، یا اینکه از نفوذ دشمن در تاسیسات حیاتی اش 
برای واکنش هسته ای آگاه شده و یا حمله با سلاح متعارف 

به این کشور صورت گرفته و موجودیت روسیه به خطر 
بیفتد، می تواند از سلاح هسته ای استفاده کند. ولودیمیر 
هاوریلوف، معاون وزیر دفاع اوکراین چندی پیش با اشاره 
به نظریه »قوی سیاه« که به وقوع اتفاقی غیرمنتظره و 
برهم زننده محاسبات قبلی دلالت دارد، مدعی شد که ممکن 
است روسیه با چنین اتفاقی روبه رو و این اتفاق در نهایت به 
موفقیت اوکراین در کریمه منجر شود! هاوریلوف مدعی شد: 
فکر می کنم روسیه در داخل این کشور با یک »قوی سیاه« 
روبه رو می شود و این اتفاق می تواند به موفقیت ما در موضوع 

کریمه کمک کند. 

دیمیتری مدودف:

پاسخمسکوبهحملهبهکریمه،سریعوسختخواهدبود

پویا نجفی:
 شهاب حسینی 

الگوی بازیگری ام است
بازیگر فیلم »پرونده باز است« گفت: 
برای شناخت نقشم، بارها به زندان ها و 
کانون های اصلاح و تربیت رفتم، با زندانی ها 
و خانواده هایی که در پرونده ها رضایت داده 
یا نداده بودند از نزدیک صحبت کرده بودم، 
همین باعث شد که تا به نقشم بیشتر نزدیک 
شوم. پویا نجفی در گفت وگو با »ایرنا« درباره 
چگونگی همکاری فیلم »پرونده باز است« 
اظهارداشت: چند سال پیش در تئاتری به نام 
»فرانکنشتاین« بازی می کردم که آقای 
کیومرث پوراحمد )کارگردان »فیلم پرونده 
باز است«( آن زمان بازی من در آن نمایش 
را دیدند، بر همان مبنا افتخار پیدا کردم در 
این فیلم بازی کنم. همکاری با آقای پوراحمد 
بسیار لذت بخش است یکی از دوران ارزشمند 
کاری برای من رقم خورد،  درس های بزرگی 
از او آموختم. این بازیگرافزود: »پرونده باز 
است« که سخت بود و نمی توانم انتخاب کنم 
کدام سکانس سخت تر بود یا کدام سکانس 
را بیشتر دوست داشتم، اما نقشم را خیلی 
دوست داشتم به خاطر همه خصوصیات 
با همه سرگذشت تلخی که داشت بسیار 
دوست داشتم، نقش برای من جذاب بود. 
البته بازخوردهای مثبتی هم از مخاطبان 
در همین چند روز گرفتم. وی که پیشتر در 
فیلم سینمایی »گل به خودی« هم بازی کرده 
است، گفت:  در مجموعه »سام« و مستند 
تلویزیونی »پدر طالقانی« و تئاترهای بسیاری 
مانند »فرانکنشتاین« و »فردریک« بازی 
کرده ام. نجفی کار با کیومرث پوراحمد را 
بسیار سخت و شیرین توصیف کرد و افزود: 
او وسواس خاصی نسبت به کارهایش دارد. 
از زمان پیش تولید تا زمان فیلمبرداری بارها 
جلسه گذاشتند، خیلی در رابطه فیلم و نقش 
صحبت کردیم تا ثمره این فیلمی است که 
امروز روی پرده اکران شد. بازیگر »پرونده 
باز است« تصریح کرد: برای شناخت نقشم 
در فیلم، بارها به زندان ها و کانون های اصلاح 
و تربیت رفتم، با زندانی ها و خانواده هایی که 
در پرونده ها رضایت داده بودند یا نداده بودند 
از نزدیک صحبت کرده بودم، همین باعث شد 
که تا به نقشم بیشتر نزدیک شوم. نجفی درباره 
نامزدشدن و دریافت سیمرغ جشنواره گفت:  
همیشه به موفقیت فکر می کنم، هر چه خدا 
بخواهد امیدوارم بتوانم جایزه بگیرم. تعریفم از 
الگوی کاری این است که تلاشم کنم مانند او 
موفق شوم نه این که شبیه او شوم. سیدشهاب 

حسینی الگوی من است.

سریال »نون.خ« این روزها مراحل نهایی تدوین 
امیرشیبان خاقانی سپری می کند.  توسط  را 
سریال »نون.خ« به کارگردانی سعید آقاخانی و 
تهیه کنندگی مهدی فرجی مراحل پیش تولید را 
در تابستان سالجاری سپری کرد و همزمان با فصل 
پاییز کلید خورد. این سریال مراحل نهایی تدوین 
را توسط امیرشیبان خاقانی سپری می کند. در این 

فصل حسن معجونی نیز به بازیگران سریال اضافه 
شده است. سعید آقاخانی، علی صادقی، شقایق 
دهقان، سیروس میمنت، سیدعلی صالحی، پاشا 
جمالی، یدا... شادمانی، ندا قاسمی، نسرین مرادی، 
هدیه بازوند، شیدا یوسفی، صهبا شرافتی، هدی 
استواری، آتنا مهیاری، کاظم نوربخش، ماشاا... 
وروایی، سیروس سپهری، یوسف کرمی، رضا 

رشیدی، سیدحسین موسوی، سیروس حسینی فر، 
بازیگران سریال »نون.خ« هستند. تاکنون سه فصل 
از مجموعه »نون.خ« به کارگردانی سعید آقاخانی 
برای شبکه اول ساخته شده است. »نون.خ ۱« نوروز 
۹۸ از شبکه یک سیما روی آنتن رفت. سری دوم 
این مجموعه طنز نیز سال ۹۹ پخش شد و »نون.خ 

۳« نوروز ۱۴۰۰ از شبکه اول روی آنتن رفت.


